

Samsung Referral Terms and Conditions	الشروط والأحكام لبرنامج الإحالة
1. The Samsung Referral Program ("Promotion") is available for Customers who purchase from Samsung Online Store (https://www.samsung.com/ae/) ("Shop") in the United Arab Emirates and have opted in to receive marketing communications. 2. The Promotion is valid from <u>1 of January 2025 up to 31st December 2025</u> ("Promotion Period") in the United Arab Emirates 3. The Customers ("Advocate") that purchase selected Mobiles, Tablets, Wearables, Televisions, Monitors, Memory, Home Appliances, TV & AV except all Accessories, as a logged-in user with a valid Samsung Account, will receive a unique referral code and may share their referral code with up to five (5) friends, family members or other recipients ("Beneficiaries"). 4. The Advocate will receive the Referral Code after the order is confirmed (may take up to 1 hour after placing the order). The Advocate must log in to the same Samsung Account used to place the order, then visit the "My Referrals" page (https://www.samsung.com/ae/mypage/myreferrals/) to find the Referral Code. 5. Beneficiaries may redeem the Code for a 10% off up to AED 100 on the purchase of selected Mobiles, Tablets, Wearables, Televisions, Monitors, Memory, Home Appliances, TV & AV except all Accessories ("Referral Purchase") as a logged-in user with a valid Samsung Account, during the Promotion Period only. Any discount unused on expiry of Promotion Period shall be forfeited and not redeemable. 6. Beneficiaries can redeem the Referral code only once. 7. Referral codes are valid 30 days from date of issue. Any balance remaining on expiry of the 30 days shall be forfeited and not redeemable. 8. If the Advocate order is cancelled or returned, the Referral code will be inactive. The Advocate will not receive another referral code if a new order is placed. 9. The Advocate will receive a reward voucher ("Thank you voucher") on the same Samsung Account email	1. يتوفر برنامج الإحالة الخاص بشركة Samsung ("العرض الترويجي") للعملاء الذين يقومون بالشراء من متجر Samsung عبر الإنترنت (https://www.samsung.com/ae/) ("المتجر") في دولة الإمارات العربية المتحدة والذين اختاروا تلقي رسائل التسويق. 2. العرض الترويجي ساري من 1 يناير 2025 حتى 31 ديسمبر 2025 ("فترة العرض الترويجي") في دولة الإمارات العربية المتحدة 3. العملاء ("المحيلون") الذين يشترون الهواتف المحمولة والأجهزة اللوحية والأجهزة القابلة للارتداء وأجهزة التلفزيون والشاشات والذاكرة والأجهزة المنزلية وأجهزة التلفزيون والوسائط السمعية والبصرية باستثناء جميع الملحقات المختارة ، باعتبارهم مستخدمين مسجلين لديهم حساب Samsung صالح، سيحصلون على رمز إحالة فريد ويمكنهم مشاركة رمز الإحالة الخاص بهم مع ما يصل إلى خمسة (5) من الأصدقاء أو أفراد العائلة أو المستفيدين الآخرين ("المستفيدون"). 4. سيتلقى المؤيد رمز الإحالة بعد تأكيد الطلب (قد يستغرق الأمر ما يصل إلى ساعة واحدة بعد تقديم الطلب). يجب على المؤيد تسجيل الدخول إلى نفس حساب Samsung المستخدم لتقديم الطلب، ثم زيارة صفحة "إحالاتي" https://www.samsung.com/ae/mypage/myreferrals/ للعثور على رمز الإحالة. 5. يمكن للمستفيدين استرداد الرمز للحصول على خصم 10% حتى 100 درهم إماراتي عند شراء الهواتف المحمولة والأجهزة اللوحية والأجهزة القابلة للارتداء وأجهزة التلفاز والشاشات والذاكرة والأجهزة المنزلية وأجهزة التلفاز والوسائط السمعية والبصرية المختارة باستثناء جميع الملحقات ("عملية الشراء عن طريق الإحالة") كمستخدم مسجل الدخول بحساب سامسونج صالح، خلال فترة العرض الترويجي فقط. سيتم مصادرة أي خصم غير مستخدم عند انتهاء فترة العرض الترويجي ولن يتم استرداده. 6. يمكن للمستفيدين استرداد الرمز لمرة واحدة فقط. 7. تكون رموز الإحالة صالحة لمدة 30 يومًا من تاريخ الإصدار. سيتم مصادرة أي رصيد متبقي عند انتهاء الثلاثين يومًا ولن يتم استرداده. 8. إذا تم إلغاء طلب المحيل أو إعادته، فسيكون رمز الإحالة غير نشط. ولن يتلقى المحامي رمز إحالة آخر إذا تم تقديم طلب جديد. 9. سيتلقى المؤيد قسيمة مكافأة ("قسيمة الشكر") على نفس البريد الإلكتروني لحساب سامسونج المستخدم لتقديم الطلب الأصلي،

used to place the original order, that can be redeemed for a 5% off up to AED 100 on the purchase of selected Mobiles, Tablets, Wearables, Televisions, Monitors, Memory, Home Appliances, TV & AV except all Accessories. The Advocate must be logged-in to the same Samsung Account to redeem the Thank you voucher while placing the order at <https://www.samsung.com/ae/>.

10. The participating products includes the below products only, subject to stock availability:

Selected Mobiles, Tablets, Wearables, Televisions, Monitors, Memory, Home Appliances, TV & AV , accessories are not included

11. Thank you Vouchers may be redeemed only once.

12. Thank you Vouchers will be issued to eligible Customers fourteen (14) days after the delivery of the beneficiary order. At least 1 beneficiary order must be completed (excluding cancelled or returned beneficiary orders) for the Thank you voucher to remain valid.

13. Thank you Vouchers are valid 60 days from date of issue. Any balance remaining on expiry of the 60 days shall be forfeited and not redeemable.

14. An Advocate can receive only 1 Referral Code and 1 Thank you Voucher.

15. The Referral Program is not applicable to purchases as guest users.

16. The Referral Code and Thank you Voucher are not transferable, exchangeable or redeemable for cash and are not for resale.

17. Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Promotion or to modify these Terms and Conditions at any time prior to the Promotion Period.

18. Samsung shall not be liable to the purchasing customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with these Terms and Conditions and/or this Promotion.

ويمكن استبدالها بخصم 5% حتى 100 درهم إماراتي عند شراء الهواتف المحمولة والأجهزة اللوحية والأجهزة القابلة للارتداء وأجهزة التلفزيون والشاشات والذاكرة والأجهزة المنزلية وأجهزة التلفزيون والوسائط السمعية والبصرية المختارة باستثناء جميع الملحقات. يجب على المؤيد تسجيل الدخول إلى نفس حساب سامسونج لاسترداد قسيمة الشكر أثناء تقديم الطلب على [./https://www.samsung.com/ae](https://www.samsung.com/ae/)

10. تتضمن المنتجات المشاركة المنتجات أدناه فقط، رهنا بالتوافر:

الهواتف المحمولة، الأجهزة اللوحية، الأجهزة القابلة للارتداء، أجهزة التلفاز، الشاشات، الذاكرة، الأجهزة المنزلية، أجهزة التلفاز والوسائط السمعية والبصرية المختارة، الملحقات غير متضمنة

11. يمكن استرداد قسائم الشكر مرة واحدة فقط.

12. سيتم إصدار قسائم الشكر للعملاء المؤهلين بعد أربعة عشر (14) يومًا من تسليم طلب المستفيد. يجب إكمال طلب مستفيد واحد على الأقل (باستثناء طلبات المستفيد الملغاة أو المرتجعة) حتى تظل قسيمة الشكر صالحة.

13. قسائم الشكر صالحة لمدة 60 يومًا من تاريخ الإصدار. سيتم مصادرة أي رصيد متبقي بعد انتهاء الـ 60 يومًا ولن يتم استرداده.

14. يمكن المحيل أن يتلقى رمز إحالة واحد وقسيمة شكر واحدة فقط.

15. لا ينطبق برنامج الإحالة على المشتريات كمستخدمين ضيوف.

16. لا يمكن نقل الكود ومكافآت ليست قابلة للتحويل أو استبدالها أو قابلة للاسترداد نقدًا وليست لإعادة البيع.

17. تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالأحقية، وبملىء إرادتها ووفقاً للقوانين المعمول بها، في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة للعرض الترويجي، أو إجراء أي تعديل، تغيير، حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، وفي أي وقت سواء قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.

18. لا تتحمل سامسونج أي مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة و / أو أضرار من أي نوع تتعرض لها بسبب الشراء و / أو استخدام هذا العرض أو عدم القدرة على استخدام هذا العرض الترويجي.

19. By participating in this Promotion, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to his or her participation in this Promotion, shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the UAE and such disputes shall be resolved by the competent courts in Dubai.

19. مشاركة في هذا العرض الترويجي، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كان طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بمشاركته في العرض الترويجي، يخضع لقوانين ولوائح دولة الإمارات العربية المتحدة ويفسر وفقاً لها، وهذه النزاعات يتم الفصل بها من قبل المحاكم المختصة في دبي.